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Pres(s)praat september 2007

Beste Lions,

De zaterdag is voor mij; de zondag van de week.
Uitslapen; de kranten lezen en wat aanrommelen. Irma is
aan het werk en mag dus ook de broodjes voor het
Kadohuis maken. De jongens zijn met het huiswerk en
op de computers bezig. Ik heb dus alle tijd voor mijzelf.

De Gelderlander heb ik tegenwoordig steeds sneller uit.
Want wat moet je nou met een hele pagina over een
kruising in Gaanderen en een hele pagina over de kerkbanken ruzie in
Borculo? Ik lees hem nog voor de overlijdensadvertenties en de leuke kleine
berichten. Zoals de nieuwe single van de Oxx Band, Zwarte Rita. Een ode aan
Rita Verdonk, die van hun de eerste vrouwelijke president van Nederland
mag worden. Dus ook maar even naar de rechtstreeks uitgezonden
ledenvergadering van de VVD gekeken. Prachtige televisie met een duidelijke
uitkomst, maar met een nog ongewisse afloop.

Nu gaan wij ons opmaken voor de avond. Dabbert gaat naar Jovink en de
Voederbietels en Marnick gaat naar de Simpsons. Ikzelf ga naar de
Graafschap-VVV. En Irma? Die is nog gewoon aan het werk.

Woensdag gaan wij op bezoek bij Fatima. Als oud Wehlenaar ken ik deze
instelling al vele jaren. Veel werknemers, cliënten en hun familieleden zijn al
jaren klant bij Gasseling, eerst in Wehl en later ook in Doetinchem. Nieuw
Wehl ( Achter-Wehl voor Wehlenaren) is nu een klein dorp zonder winkels of
kroeg, en ongeveer de helft van de bebouwde kom bestaat uit het complex
van Fatima. Ik kan mij Nieuw Wehl nog herinneren als een bruisende plaats.
Een oom van mij had er een kruidenierswinkel en meelhandel, je had er een
bakker , een café met een grote zaal en natuurlijk de gebroeders van Beek,
een van de grootste ei-sorteer-bedrijven in Nederland. 

Bij Fatima krijgen wij meer te horen over de ACF en over Fatima zelf. Ook
gaan wij genieten van een buffet, gemaakt door Hennie Jansen (de chef van
Fatima) die ook grotendeels voor de catering van de ACF gaat zorgen.

Ik verheug mij op deze avond en hoop dat u ook een plezierige herinnering
aan Nieuw Wehl over zult houden.

Toon Gasseling
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de traditionele openings-BBQ op  22 augustus 2007

Woensdag 22 augustus was het weer zover. President
Toon Gasseling opende het Lionsjaar 2007-2008 met
een geweldige BBQ bij Wil en Henk Kets in Braamt.

Waren de weersomstandigheden ‘s morgens niet
bepaald gunstig, gelukkig klaarde het in de loop van de
middag op en konden we in de buitenlucht genieten
van een zeer gezellige avond.

De president heette alle aanwezigen van
harte welkom en deed dit overigens ook
op een uitstekende wijze  in het Duits voor
onze Lionsvrienden uit Dorsten. 

Na deze ceremonie nodigde Toon de
jarige Lions van de afgelopen periode uit
om naar voren te komen. Zoals
gebruikelijk werden zij staande op de
stoel door ons allen uit volle borst
toegezongen!
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Het doet altijd weer goed vast te kunnen
stellen, dat de start van het nieuwe
seizoen met de BBQ zo’n groot succes is.
Hieraan hebben velen van ons een
b i j d r a g e  g e l e v e r d  m e t  d e
voorbereidingen én de versieringen. 

En natuurlijk mogen we de
gastvrijheid, die Wil en Henk ons
steeds weer bieden, niet vergeten.
Woorden van dank zijn hier zeker op
zijn plaats!

Dit geldt eveneens voor de
professionele crew van Toon “Resto”
Gassel ing ,  d ie  ons  op een
voortreffelijke wijze geserved  heeft. 

Al met al een veelbelovende start van het nieuwe Lionsjaar! 

Voor een uitgebreide (foto)reportage zie: www.lions.nl\doetinchem

MJV 

http://www.lions.nl/doetinchem
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Verslag vergadering 4 september 2007

Aan het begin van deze eerste clubavond in zijn presidentsjaar heet president
Toon Gasseling allen welkom en in het bijzonder zijn zus Ans alsmede Rob
Migchelbrink die vanavond ter kennismaking voor het eerst aanwezig is. Hij
spreekt de hoop uit dat Rob zich bij ons thuis zal voelen en na een
aanloopperiode definitief voor de Lions zal kiezen.

Voordat Ans Gasseling, general manager bij de Multiple Sclerose Stichting,
Nijmegen haar interessante presentatie houdt, wordt voor Wim Frommé
“proficiat” gezongen voor zijn verjaardag! Later op de avond biedt Wim een
rondje aan, waarvoor dank!

Na de presentatie en pauze, waarvan verslag elders in dit bulletin, opent de
president de vergadering.

1. Ingekomen stukken

< In verband met de afwezigheid van de secretaris maakt de president
er melding van dat het nieuwe Lions ledenboek 2007-2008
beschikbaar is en hij verzoekt allen een exemplaar mee te nemen.

< Bulletin 238 is recent verschenen en de president maakt er melding
van nog geen gelegenheid te hebben gehad ‘het puzzeltje’van Bart-
Jaap nader te bekijken.

< De ‘blauwe map’ wordt rondgegeven waarin overige info.

2. Mededelingen

< Op vrijdag 28 september a.s. is er een reprise van de Metzo-Regatta.
Dit jaar zijn wij volgend. De Winkgroep is hoofdsponsor. Het
ophangen en afhalen van de vlaggen is in principe toegezegd door De
Umdraeyers. De President roept onze leden op om uit belangstelling
het gezicht te laten zien deze middag!

< ACF: Dit evenement (van 13 t/m 15 december a.s.) staat in de
steigers. De invulling van de zaterdagavond (door onze Lions Club)
kan door misverstanden buiten onze club helaas niet doorgaan. 

! Op zaterdagavond 15 december geeft het Bachkoor een
Kerstconcert en daaraan voorafgaande moet de kerk tijdig
worden ontruimd. De opmerking hieromtrent, waarmee een
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onzer leden refereerde aan een bekend gezegde, kon niet
worden opgenomen in deze notulen.

! Het Borghuis zal bij de catering worden betrokken en tijdens
de dagen zullen handjes door leden van onze club en op
verzoek ook van Papillons, zeker nodig zijn.

! Tijdens de komende Taphap (op 19-09 bij Fatima) zal nadere
informatie volgen.

! Mede gelet op onze ‘we serve’-rol tijdens de fair is er een
buffet tegen een speciale prijs van 15 euro met het verzoek
deze kosten cash te voldoen. Er is geen pin-apparaat.

! De bedoeling is dat bij een vervolg van de ACF in 2008 (waar
we vanuit gaan) de invulling van de zaterdagavond (13
december) door onze Lions Club wordt verzorgd. 

< Charternight LC Montferland-Emmerich, zaterdag 3 november a.s.

!  Attentie voor de aanvang: 18.00 uur in De Heereboer. 

! Alle leden van onze club hebben een uitnodiging ontvangen met
het verzoek zich aan te melden. Attentie: Er komt dus niet nóg
een uitnodiging maar t.z.t. wél een programma.

! Vóór die tijd zal een afvaardiging van de nieuwe club ons nog
bezoeken waar e.e.a. nog zal worden verduidelijkt.

! De president verwacht een zeer grote attendance van onze
club, voor deze bijzondere aangelegenheid verwacht hij
tenminste  85%!

3. Clubavond 3 oktober

< De bedoeling van onze clubavond is om met elkaar in gesprek te zijn.
Het gaat vooral om activiteiten vanuit de leden van onze club.

< De penningmeester zal de jaarrekening en begroting presenteren.

< Er is een hoofdrol voor de ‘commissie we serve’. Voorzitter Wim
Frommé licht dit toe: 

! De projectgroepen geven de voortgang aan van hun ‘doe’-
projecten. Indien tijdens de avond blijkt dat daar aanleiding toe
is kan steun worden verleend bij problemen. 
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! Het gaat in principe om jaarprojecten en de commissies
wisselen in principe jaarlijks van samenstelling.

! John Brands, projectbeheerder binnen de CWS zendt nog een
reminder aan de voorzitters van de commissies.

4. Website

< Er is sprake van een overgangssituatie. Deze maand wordt de nieuwe
website ingericht in samenwerking met onze ICT-officer, de bulletin
commissie en HPU.

5. Kadohuis

< Op verzoek van Marli Jacobs werken onze Lions en Papillons mee aan
een opknapbeurt.

< Tom Jacobs geeft aan dat er al veel mensen bij betrokken zijn maar er
zijn nog handjes welkom op zaterdag 15september en maandag 17
september vanaf  9.00 uur.

< Toon Gasseling zorgt voor de inwendige mens!

6. Vanuit de commissies

< Namens de ‘Doe-commissie Onderwijs’ maakt Henk Dijk melding dat
er met de docenten van het Metzo-college een project in
voorbereiding is om bij leerlingen het ondernemerschap te promoten
volgens de ‘microkrediet-gedachte’. (Bravo!)

7. Rondvraag

< Harm Kloosterboer zou graag zien dat het onderwerp ‘Jumelage’ aan
de orde komt. Hij heeft er kennis van genomen dat
districtsvergaderingen in de regel zeer slecht worden bezocht en zet
vraagtekens bij het nut van dit soort bijeenkomsten.

< Aart van Silfhout verzoekt te bewerkstelligen dat tijdens de
Charternight van 3 november niet wordt gerookt en stelt voor dit in
de uitnodiging op te laten nemen. (veel bijval!)

< Wim Frommé maakt melding van de onduidelijkheid over het
aanvangstijstip van de Charternight  van 3 november. In het bulletin
staat 20.00 uur. Dat moet 18.00 uur zijn. 

< Arnold v.d. Goot excuseert Koos Witkop. Bep knapt weer goed op.
Zij mag weer bezoek hebben (graag in overleg met Koos).
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< Martin Liefrink maakt melding van de schilderwedstrijd op zaterdag 8
september rond de “PASkerk” in Doetinchem i.v.m. het 150-jarig
bestaan van de parochie. Herman van den Broek (vz) en Ietsje Kuiper
maken deel uit van de jury. Hij beveelt aan te komen kijken naar de
schilders, vanaf 15.00 uur is er een expositie van de werken in de
kerk.

< Vóór de afsluiting van de avond maakt de president melding van het
feit dat geen van beide tailtwisters aanwezig zijn. Hun gezamenlijke
attendance (rond de 100%) zou toch doen vermoeden dat een van
beiden er altijd is en dat is niet zo. 

Hierna sluit de president de bijeenkomst.

Martin Liefrink 
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Het Multiple Sclerose Centrum in Nijmegen

Ans Gasseling, zakelijk manager van het centrum en een zus van mij, gaat ons
vanavond nader informeren over het MS centrum.

Zij begint met een korte omschrijving van de ziekte zelf, en gaat dan over op
de geschiedenis van het centrum.

Het MS centrum is een kennis- en behandelcentrum voor mensen met MS.

Het is een stichting zonder winstoogmerk en alle medewerkers, ook de
medisch specialisten zijn in loondienst.

De stichting heeft drie doelstellingen:

S (verbeteren van) behandeling en begeleiding

S (multidisciplinair) wetenschappelijk (geneesmiddelen-)onderzoek

S voorlichting en scholing.

Jaarlijks bezoeken ruim 1250 patiënten het MS centrum een of meerdere
keren, waarvan een 250 patiënten voor de eerste keer t.b.v. een diagnose-
stelling of een second opinion.

Het centrum is in 1996 ontstaan toen het Radboud-ziekenhuis met het MS
specialisme stopte. Professor Hommes heeft toen met 2 andere neurologen
de stichting opgezet, om de kennis niet verloren te laten gaan. Financieel
stond alles er zeer zwak voor en werd op de been gehouden door een
steunfonds en de patiënten en hun familie. In 1998 moesten dit soort
particuliere initiatieven, een vergunning aanvragen bij het ministerie van VWS
om een zelfstandig behandelcentrum te kunnen worden. In 1999 is deze
vergunning ontvangen en kon er met de zorgverzekeraars onderhandeld
worden over de contracten. De tarieven waren echter nog steeds niet
kostendekkend. Na verdere onderhandelingen met CTG, zorgverzekeraars
en het stellen van kamervragen werd er een toeslag verkregen op de
tarieven. Vanaf 2002 begon het geld te stromen en kon het centrum zijn
tekorten wegwerken en de werkzaamheden uitbreiden. Na de invoering van
diagnose-behandelcombinaties in 2005, een kostenverhogende ontwikkeling,
moest er weer uitgebreid onderhandeld worden over de tarieven. Om daarin
sterker te staan is in 2006 het centrum ISO gecertificeerd. 
Om de toekomst van het centrum zeker te stellen, in een steeds sneller
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veranderende zorgwereld, is er in 2007 besloten op zoek te gaan naar een
sterke partner met belangstelling voor wetenschappelijk onderzoek. 

Met een nieuwe directeur en door de reorganisatie in het Radboud, lijkt het
er nu op dat na elf jaar de cirkel weer rond is en het centrum met behoud van
zelfstandigheid weer onder de paraplu van het Radboud, als een ZBC voor
chronisch zieken, een gezonde toekomst tegemoet kan zien.

Toon Gasseling

Verjaardagen

In de afgelopen periode zijn de volgende Lions jarig geweest:

Wim Frommé 27 augustus (69 jaar)
Hans de Vries 1 september (63 jaar)
Jan van Iersel 9 september (66 jaar)

Arnold van der Goot 15 september (84 jaar)
Jan Thijssen 16 september (76 jaar)

Bij deze (nogmaals) gefeliciteerd.

In de komende maand hoopt 

Aart van Silfhout 13 oktober (70 jaar)

zijn verjaardag te vieren. 
We wensen Aart een bijzonder fijne verjaardag toe. 
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In blijde verwachting

Na een lange draagtijd is het dan bijna zo ver: onze club gaat voor de 4e keer
vader worden van een nieuwe Lionsloot. Het is al weer een aantal jaren
geleden dat Jan Kruit het initiatief heeft genomen om tot een unieke double
mixed Lionsclub te komen. 

Sindsdien is de uitbreidingscommissie bezig geweest om het embryo te laten
groeien. Dat is niet altijd gemakkelijk geweest. Dieptepunt daarbij natuurlijk
de stampei die gemaakt werd door jaloerse lionszusters die meenden het
recht op de naam van de nieuwe boreling te mogen opeisen. Veel energie is
daarbij nodeloos verspeeld.

Maar toch, twee jaar geleden kon de keygroep worden geïnstalleerd
waardoor het kleintje armpjes en beentjes kreeg. Hetgeen na een
voorzichtige maar gestage groei uitmondde in de in juni gehouden
charteraanvraagvergadering.

Sinds die tijd is de nieuwe club druk bezig voorbereidingen te treffen voor de
charternight. Begin augustus was er een bbq voor alleen de nieuwe Lions.
Partners er nog even niet bij want er is de club veel aan gelegen om voor de
officiële geboorte elkaar zo goed mogelijk te leren kennen. En neem van mij
aan dat het een weldaad is om in dat gezelschap te mogen verkeren.

De daarop volgende extra-augustus bijeenkomst stond geheel in het teken
van de naderende charternight. Het Lions handboek geeft een protocol
waarin nauwkeurig is aangegeven wat er in welke volgorde dient te gebeuren.
Uitnodigingen moeten worden gemaakt, een charternight-president dient
aangesteld te worden (ideaal natuurlijk om het double mixed karakter vorm
te geven), het draaiboek moet worden gemaakt, taken worden verdeeld. 

Veel van dit soort protocollaire zaken lijken misschien eenvoudig, maar voor
een club die nog nauwelijks Lionservaring heeft is dat minder voor de hand
liggend. Wat dan wel weer een goed gevoel geeft als je als lid van de
uitbreidingscommissie behulpzaam kunt zijn.

Zo staat de charternight goed op de rails. Zoals bekend, zal die feestelijke
ceremonie zich afspelen in de ons zo vertrouwde Heereboer. 

Zaterdag 3 november a.s. zal aan het eind van de middag de uitreiking van het
charter plaatsvinden, omlijst door een aantal toespraken waaronder die van
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onze president, die door deze chartering wel een heel bijzonder presidentieel
jaar beleeft. (Het is al weer 15 jaar geleden dat ons vorige kind geboren
werd.) Daarna volgt de daarbij traditioneel behorende receptie. 

De avond krijgt een feestelijke karakter. Een voortreffelijk 4-gangenbuffet, er
klinkt prima muziek en er kan gedanst worden. De nieuwe clubleden
kennende wordt meer waarde gehecht aan gezelligheid dan aan formele
gekunsteldheden.  Binnenkort zal de officiële geboorteaankondiging bij jullie
op de deurmat. Daarin zal het programma uitgebreid worden omschreven.

De uitbreidingscommissie heeft de afgelopen jaren (gelukkig meestal met
plezier) veel tijd en energie in de groei van LC Montferland/Emmerich
gestoken. Van die ontwikkelingen werd af en toe melding gemaakt in het
Bulletin en tijdens de clubbijeenkomsten. Daarnaast merkten jullie er niet zo
veel van. Het vertrouwen in het uitbreidingstrio was kennelijk groot genoeg.

Toch is de oprichting van de nieuwe club in de eerste plaats een besluit
geweest van onze hele club. Wij zijn dus allemaal verantwoordelijk voor de
geboorte van ons nieuwe kind en zijn we dus vanzelfsprekend ook
nieuwsgierig naar deze jongste loot. Dat betekent in ieder geval dat van ieder
lid verwacht mag worden dat hij, met papillon, de chartering zal bijwonen, als
ware het een soort kraamschudden.

Wij kunnen daarbij een goed voorbeeld nemen aan de LC Emmerich. Een
club die in het begin jammer genoeg niet bereid was om samen met ons de
oprichting ter hand te nemen, maar inmiddels wel toegezegd heeft in haar
geheel deel te nemen aan de charternight. Hetgeen door de nieuwe Lions als
een enorme opsteker wordt beschouwd. Ook zal LC Bronckhorst i.o. volop
acte de présence geven. Zij beschouwen 3 november ongetwijfeld als een
feestelijke leerschool voor hun eigen zwangerschapsontwikkeling.

Ik mag toch hopen dat jullie de uitbreidingscommissie (en natuurlijk de dan
kersverse Lions) niet in de steek zullen laten en dat alle Lions van onze club
met partner de geboorte van ons nieuwe (en waarschijnlijk laatste) kind op 3
november zullen meebeleven. 

HB  
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Verkeerde vrienden

De jongen die altijd mijn auto doet in de garage
is een aardige knul. Hij heet Remco. Altijd als ik
aan kom rijden, verschijnt automatisch een
brede glimlach op zijn gezicht en komt hij naar
me toe lopen. Ik hoef niks te zeggen en zelfs de sleutels er niet uit te halen; hij
stapt in en terwijl ik koffie ga drinken in de shop, ‘duwt’ hij mijn auto door de
wasstraat, zet er een nieuwe koplamp in en stofzuigt hem even. Even later
komt hij mij -nog steeds lachend- de sleutels terugbrengen. En weet je, in al
die jaren dat hij dat doet heb ik hem nog nooit een fooi gegeven! Iets dat
evenveel over mij zegt als over hem. Remco is gewoon aardig tot in het diepst
van zijn genen. Laatst vroeg een goede vriend van Remco of hij even met hem
naar Arnhem wilde rijden om zijn vriendin op te halen van haar werk. Zo’n
vraag is bij Remco nooit aan dovemansoren gericht. Als hij maar kan rijden,
want auto rijden is het mooiste wat er volgens Remco bestaat. En zo togen zij
naar Arnhem. Tussen Zevenaar en Arnhem belanden ze in een lange file en ze
komen dus rijkelijk laat aan bij de instelling waar het meisje werkt. 

Zij staat echter niet op de afgesproken plek en de jongens parkeren de auto
langs de straat. Ze stappen uit en gaan op zoek naar de vriendin. Ze moeten
lang zoeken en de vriend van Remco wordt ongeduldig: “Waarom staat ze
dan ook niet waar we afgesproken hebben!!” Remco probeert hem wat te
kalmeren door te zeggen dat zij zelf ook te laat waren en dat ze hen vast is
gaan zoeken. “Ze moet niet zoeken! Ze moet wachten!” Gelukkig zien ze
daar het meisje aankomen. Ze is flink boos en ze is nog niet bij de jongens
aangekomen of ze brandt al los. Remco kan er niet veel van verstaan, want
een paar woorden Turks kent hij onderhand wel, maar dit is echt Hogeschool
Turks. Zeker als zijn vriend ook losbarst in een geweldige verbale kanonnade
-in het Turks- valt er voor Remco geen touw meer aan vast te knopen. Hij
kent het geruzie wel, dus hij wordt er niet bang van, maar hij vindt het
allemaal wel gênant en dirigeert met zachte dwang het kijvende stel zijn auto
in. Als ze er eenmaal allemaal inzitten, slaakt hij een zucht van verlichting en
rijdt weg richting binnenstad waar hij de beide geliefden afzet bij het station.
Op de terugweg naar Doetinchem -radiootje aan- moet hij toch wel weer
lachen.  Altijd hetzelfde met die twee. 
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Tot hij op Velperbroek wordt klemgereden door twee politieauto’s met
zwaailichten. Twee, vier, zes agenten springen naar buiten, trekken Remco’s
portier open, sleuren hem naar buiten, gooien hem op de grond en drukken
zijn hoofd tegen het asfalt. Ondertussen worden zijn handen achter zijn rug
geboeid en schreeuwen ze van alles tegen hem. Remco kan alle informatie
niet zo snel verwerken en antwoordt dus niet of te langzaam of zegt de
verkeerde dingen. Hij wordt naar een van de politieauto’s gesleurd en met
gierende banden brengen ze hem naar het hoofdbureau van politie in
Arnhem. 

En zo zat hij daar dan. In een cel. Beschuldigd van ontvoering van een
buitenlands meisje. 

“Was het een AMA? Uit welk asielzoekerscentrum komt ze? Waar hebben
jullie haar naar toe gebracht? Pooier! Hoeveel heb je er nog meer voor je
tippelen?”

Het duurde 24 uur voor de politie de vriend van Remco en zijn vriendin
hadden gevonden zodat ze konden uitleggen wat er gebeurd was en Remco
kon worden vrijgelaten. Terug naar zijn geschokte ouders en werkgever. 

Een “alerte” voorbijganger had de ruzie gezien en dat allemaal maar heel
verdacht gevonden en de politie gebeld. En tja, tegenwoordig heeft die
genoeg aan een vaag telefoontje van een vage voorbijganger die niet half snapt
wat hij ziet. 

Zijn we dan toch collectief gek aan het worden?

Theo Soontiëns 

Start nieuw seizoen papillons

Het Papillon-jaar is weer begonnen. Mieke en Janny zijn verschillende keren
op stap geweest om iets gezelligs te zoeken voor ons clubje. Dat is gelukt. Op
1 november brengen we een bezoek aan Mirjam Toepoel in Laag-Keppel en
aan de Bio-Boerderij te Hummelo.

Het programma: 

< Van 14.30 u.tot 15.30 u. genieten we van een Thé-complet bij Mirjam
aan de Dorpsstraat 15 in Laag Keppel. Deze typisch Engelse Thé-
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complet bestaat uit: onbeperkt thee, warme scones met slagroom en
jam, miniquiche, sandwiches, chocoladetaart, flap-jacks. Kosten: €
18,00 p.p. 

< Vanaf 15.30 uur kunnen de sportieve dames een wandeling van
ongeveer 25 minuten maken naar de Bio-Boerderij. Deze wandeling
volgt een prachtige route die hoofdzakelijk over goed verharde paden
door het bos gaat. De dames die niet kunnen of willen wandelen
vertrekken iets later per auto naar de boerderij. 

< Om 16.00 uur start de rondleiding op de biologische boerderij "de
Pasop" van de familie  Vels aan de Tolstraat 6 te Hummelo. 

< Om 17.00 uur kunnen de dames kiezen uit twee activiteiten: Het
bijwonen van het melken waarbij meegewerkt kan worden of een
"proeverij" in de keuken van de boerin, waarbij verse  melk, kaas en
pudding zullen worden aangeboden. 

< Om 17.30 uur eindigt de rondleiding en bestaat er gelegenheid om
biologische kaas te kopen. 

De kosten voor deze rondleiding bedragen € 6,00 p.p. en zullen uit onze kas
betaald worden. Het is verstandig om gemakkelijk zittende kleding te dragen
en laarzen of gemakkelijke schoenen die tegen een stootje kunnen.

Opgave: 

vóór 28 oktober bij Mieke Niesink 
G 0314-641731 of of j.j.a.m.niesink@hetnet.nl 

ná 15 oktober bij Janny Thijssen
G 0314-324876 of jan.janny.thijssen@gmail.com

Mededelingen: 

< Bep Witkop ligt al enige tijd in het ziekenhuis. Wij hebben haar
bezocht en een spannend boek gebracht namens de Papillons. Ze gaat
goed vooruit en hoopt spoedig thuis te komen. 

< Gaarne jullie bijdrage voor het seizoen 2007-2008 (€ 12,50) storten
op rekening van de Papillons. (bankrekening  97.53.00.881 t.n.v.
M.Niesink-Tankink te Zelhem)

Met hartelijke groeten Mieke en Janny

mailto:j.j.a.m.niesink@hetnet.nl
mailto:jan.janny.thijssen@gmail.com
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Attendance-overzicht 2006-2007

Lid Totaal Bezocht In %
< Brands 26 18 69,23%
< Breuker 26 24 92,31%
< vdBroek 26 16 61,54%
< TerBrugge* 26 24 92,31%
< Bruyn 26 13 50,00%
< Drost 26 21 80,77%
< Dijk 26 17 65,38%
< Frommé 26 20 76,92%
< Gasseling 26 24 92,31%
< Hehenkamp 26 18 69,23%
< Van  Iersel 26 21 80,77%
< Jacobs 26 25 96,15%
< Jansen Ven 26 22 84,62%
< Jurriëns 26 14 53,85%
< Kamps* 26 14 53,85%
< Kets 26 19 73,08%
< Kietselaer 26 16 61,54%
< Kruit 26 20 76,92%
< Kuiper 26 10 38,46%
< Lamers 26 21 80,77%
< Liefrink 26 17 65,38%
< Loggers 26 14 53,85%
< Mathijsen 26 6 23,08%
< Meibergen 26 24 92,31%
< Niesink 26 17 65,38%
< Oudheusden 26 22 84,62%
< Peerenboom 26 15 57,69%
< PullterGunne 26 19 73,08%
< Roelofsen 26 14 53,85%
< Van Silfhout 26 15 57,69%
< Soontiëns 26 14 53,85%
< Steenbergen 26 19 73,08%
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< Thijssen 26 21 80,77%
< De Vries 26 20 76,92%
< Wink 26 21 80,77%
< Vd Goot* 26 23 88,46%
< Heezen* -- -- --
< Kloosterboer* 26 19 73,08%
< Witkop* 26 25 96,15%
< Geurink 26 12 46,15%
Attendance excl. HH 1.014 714 70,41%

N.B. De scores boven 75% zijn zwart gekleurd, onder 75% rood (Alleen in
de digitale versie natuurlijk! Red ;-)) De cijfers zijn een weergave van het
werkelijke aantal bezochte bijeenkomsten.

De richtlijnen luiden als volgt: 

Elk lid moet een attendance van 75% hebben. Als attendance geldt het bij de
bijeenkomst aanwezig zijn; ziekte, mits tijdig gemeld; bezoek aan een
charternight, zonevergadering of andere Lions Club in dezelfde maand.
Voorts geldt ook verhindering wegens het bijwonen van een bijeenkomst uit
hoofde van een gekozen overheidsfunctie.

Het bovenstaande houdt in dat een aantal van onze leden gezien deze
richtlijnen een officiële attendance heeft van méér dan de aangegeven
percentages tot zelfs 100%!

22 van de 40 leden van de club scoren onder de geldende richtlijn van 75%.

De eindscore over het gehele afgelopen fiscal year is 70,41 %. 

MJV  20-08-2007
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Commissies

�  Activiteiten 
Hans de Vries, voorzitter
Peter Bob Peerenboom, vice-voorzitter
Herman van den Broek
Hans Kietselaer
Martin Liefrink
Jan Loggers
Bart-Jaap Pull ter Gunne
Kees van Steenbergen

�  Bulletin & ICT 
Theo Soontiëns, voorzitter
Kees van Steenbergen, ICT officer
Han Meibergen, Smoelenboek
Henk Breuker
Henk Dijk
Henk Drost, Photo-officer
Bart-Jaap Pull ter Gunne, cartoon & puzzle
Ruud Wink

�  Interservice 
Henk Breuker
Bert Lamers

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
John Brands, vice-voorzitter
Chris Geurink
 

�  Jumelage
Jan Kruit, voorzitter
Jan van Iersel, vice-voorzitter
Henk Drost
Gerard Hehenkamp

Han Meibergen
Marnix Jansen Venneboer

�  Kascontrole 
Gerard Roelofsen
Aart van Silfhout

�  Leden
Koos Kuiper, voorzitter
Tom Jacobs
Bert Lamers

�  Milieu officer
Hans Bruyn
Koos Kuiper

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns

�  Uitbreiding
Henk Breuker
Henk Drost 
Jan Kruit

� We S erve 
Wim Fromme, voorzitter
Ruud Wink, vice-voorzitter
John Brands, manager projecten
Gerard Hehenkamp, secretaris
Jan van Iersel, 2  secretarise

Martin Liefrink
Jos Niesink
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Agenda 2007-2008

22 augustus 2007 18.00 uur Barbecue bij Wil & Henk Kets 

5 september 2007 20.00 uur Lezing Multiple Sclerose - Mw. Gasseling

19 september 2007 18.00 uur Tap Hap bij Fatima.

28 september 2007 13.00 uur Metzo Regatta

Oktober Wijnactie

3 oktober 2007 20.00 uur Clubavond

17 oktober 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van … 

3 november 2007 18.00 uur Charternight Montferland

7 november 2007 20.00 uur Dhr. Kaiser

21 november2007 15.00 uur Taphap; de 10 minuten van … 

5 december 2007 20.00 uur Surprise-avond

13/15 december 2007 de ACF

19 december 2007 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van …

12 januari 2008 14.00 uur Nieuwjaarsreceptie

30 januari 2008 18.00 uur Taphap in eetcafé Het Borghuis 

6 februari 2008 20.00 uur Clubavond

20 februari 2008 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van …

5 maart 2008 20.00 uur Vergadering 

19 maart 2008 18.00 uur Taphap; de 10 minuten van …

??? ??? Interservice-activiteit

2 april 2008 20.00 uur Vergadering

16 april 2008 18.00 uur Taphap; de 10 minuten van…

??? ??? Uitstapje Dorsten; 10 jaar Jumelage

7 mei 2008 20.00 uur Clubavond

21 mei 2008 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van …

4 juni 2008 20.00 uur Vergadering

18 juni 2008 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van …

2 juli 2008 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons 
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